
Protokół Nr 11/2012 
z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej Białogardu 
w dniu 25 czerwca 2012 r. 

 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 
 
Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zgody na dokonanie przez Burmistrza darowizny miedzy Miastem Białogard  
     a Skarbem Państwa niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 
b) sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
     w Białogardzie w roku 2011, 
c) miejskiego programu pomocy społecznej na rok 2012, 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród dla  
     nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych przez Miasto Białogard ze środków  
     specjalnego funduszu na nagrody dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno- 
      -wychowawcze, tworzonego w budżecie Miasta, 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich  
     zakładów budżetowych, 
f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2012, 
g) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Białogard na lata 2012-2019. 

       3.  Sprawy różne. 
       4. Zamknięcie posiedzenia. 

 Ad 1. Otwarcie posiedzenia.  
  
            Posiedzenie o godz. 10.10  „otworzył i prowadził” M. Danowski Przewodniczący  
Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego 
posiedzenia, głosując:  za - 3 (jednogłośnie). 
 M. Danowski Przewodniczący Komisji zaproponował dopisanie i omawianie jako 
drugiego punktu porządku posiedzenia skargi nauczyciela Szkoły Podstawowej Nr 4 
w Białogardzie na działalność dyrektora. 
  Komisja przegłosowała zaproponowaną zmianę porządku posiedzenia, głosując: za-
3 (jednogłośnie). 
 
Ad 2. Rozpatrzenie skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 
 
 M. Danowski Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Edukacji, Kultury 
i Spraw Społecznych jako komisja właściwa przedmiotowo przeprowadzi postępowanie 
wyjaśniające oraz zajmie stanowisko w sprawie skargi.  
 Stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych w sprawie skargi zostanie 
przekazane Komisji Rewizyjnej. 
 Zdaniem Przewodniczącego Komisji istnieją wątpliwości natury prawnej 
i Przewodniczący zaprosił na posiedzenie komisji W. Ławnikowski Kierownik Biura 
Prawnego.  
  W posiedzeniu uczestniczyła osoba skarżąca oraz Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 4 
w Białogardzie. 
 Zdaniem radnego J. Harłacza z dokumentacji wynika, że sprawa dotyczy mobingu 
i nie powinna być rozpatrywana przez Komisję Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych lecz 
powinna być rozpatrywana przez Sąd Pracy. 
 M. Danowski Przewodniczący Komisji zaproponował wysłuchanie każdej ze stron 
sprawy. 



 Strony przedstawiły swoje argumenty w sprawie. Członkowie komisji wysłuchali 
wyjaśnień obu stron. 
 Radny J. Harłacz powiedział, że członkowie komisji nie chcieliby tej sprawy 
rozstrzygać, ponieważ sprawa dotyczy mobingu i o tym czy jest mobing czy go nie ma 
decyduje sąd. 
 Radny zaproponował, żeby strony na posiedzeniu komisji znalazły kompromis 
i doszły do porozumienia, ponieważ radni tego konfliktu nie rozstrzygną.  
 Burmistrz Białogardu po wysłuchaniu stron powiedział, że dyrektor odpowiada za 
szkolę i za relacje w tej szkole.  
 Zdaniem burmistrza źle się dzieje, że tego rodzaju sprawy wyjaśniane są przed 
komisją, ponieważ nie jest to odpowiednie miejsce do załatwiania spraw pracowniczych. 
 Burmistrz powiedział, że oczekiwałby od dyrektora aby nie angażował rodziców do  
udziału w konflikcie i szkoła nie jest dla nauczycieli, do rozwiązywania ich konfliktów tylko 
służy dzieciom.  
 Burmistrz Białogardu powiedział, że obie strony są osobami z doświadczeniem 
pedagogicznym. Każda ze stron ma swoje racje i burmistrz oczekiwałby innego poziomu 
załatwiania sprawy.  
 Burmistrz zwrócił się do dyrektora i powiedział, że sprawa ta jest do załatwienia 
i poprosił pracownika szkoły aby ponownie przeanalizował swoją skargę. 
 Zdaniem burmistrza nie powinno być takich problemów w szkole, a jeżeli są to jest 
możliwość ich załatwienia. 
 Przewodniczący Komisji podsumował, że istnieją wątpliwości natury prawnej  
i poprosił o zajęcie stanowiska w sprawie W. Ławnikowskiego Kierownika Biura Prawnego. 
 Przewodniczący Komisji poinformował strony o tym, że Komisja Edukacji, Kultury 
i Spraw Społecznych zajmie swoje stanowisko, które w formie pisemnej przekaże Komisji 
Rewizyjnej. Komisja Rewizyjna przygotuje projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
i skieruje projekt do rozpatrzenia przez Radę. 
 W. Ławnikowski poinformował, że osoba skarżąca złożyła pismo do Burmistrza 
Białogardu, jako bezpośredniego przełożonego Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 4 i sprawa 
ta została uznana za skargę na kierownika jednostki.  
 Zgodnie z przepisami Kodeksu postępowania administracyjnego skarga została 
skierowana zgodnie z procedurą do komisji Rady.  
 W. Ławnikowski Kierownik Biura Prawnego zajął swoje stanowisko w sprawie. 
 Zdaniem Kierownika Biura Prawnego na podstawie przepisów Kodeksu 
postępowania administracyjnego skargę tą można przekazać do rozpatrzenia Burmistrzowi 
Białogardu z zobowiązaniem do poinformowania o sposobie załatwienia sprawy. 
 W. Ławnikowski zaproponował, aby Rada przekazała tą skargę Burmistrzowi do 
rozpatrzenia, jako bezpośredniemu przełożonemu a Burmistrz Białogardu przeprowadzi 
własne postępowanie w sprawie.  
 M. Danowski Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Edukacji, Kultury 
i Spraw Społecznych przychyla się do opinii Kierownika Biura Prawnego. Stanowisko Komisji 
Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych załączono do protokołu. 
 
Ad 3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 
a) zgody na dokonanie przez Burmistrza darowizny miedzy Miastem Białogard  
     a Skarbem Państwa niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 
      Projekt uchwały przedstawił i omówił Burmistrz Białogardu. 
 Radny J. Harłacz pytał, czy policja będzie budować komisariat na przekazanym przez 
Miasto terenie. 

Burmistrz poinformował, że Miasto przygotowuje warunki po to, aby Komendant 
Wojewódzki Policji mógł podjąć taką decyzję.  

Bez przekazania gruntu Komendant Wojewódzki Policji nie może zabiegać 
o wybudowanie na przekazanym terenie obiektu.  
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Przewodniczący Komisji pytał, jeżeli dojdzie do wybudowania nowej komendy, to kto   
zostanie właścicielem poprzedniej. 

Burmistrz poinformował, że  wstępnie rozmowy w tej sprawie są prowadzone. 
Zdaniem radnego A. Milczarka najważniejszym jest pozyskanie gruntu przez Skarb 

Państwa od Miasta a później komendant będzie starał się o pozyskanie środków 
finansowych na budowę nowej komendy. 

 
Komisja rozpatrzyła  i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zgody na 

dokonanie przez Burmistrza darowizny miedzy Miastem Białogard a Skarbem Państwa 
niezabudowanej nieruchomości gruntowej, głosując: za - 5 (jednogłośnie). 
 

 
b) sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białogardzie  
     w roku 2011 
 
 Projekt uchwały przedstawiła i omówiła A. Narkun p.o. Dyrektora Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej. 
 
 Radny J. Hałacz pytał w jaki sposób można egzekwować zaległości alimentacyjne. 
 Pani dyrektor poinformowała, że od 2011 roku Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej 
poprzez swoje działania pozyskał ponad 200.000 złotych.  
 Podjęto działania dotyczące skierowań do Urzędu Pracy o podjęcie zatrudnienia 
przez dłużników alimentacyjnych. 
 Ponadto podjęto działania celem zabezpieczenia ściągalności zadłużeń 
alimentacyjnych. 
 Pracownicy Mops współpracują z pracownikami Starostwa Powiatowego 
w Białogardzie w celu odbioru praw jazdy dłużnikom alimentacyjnym. 
 Zdaniem dyrektora MOPS istnieje większa współpraca pomiędzy jednostkami takimi 
jak: Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie, Komenda Powiatowa Policji w Białogardzie, 
Powiatowy Urząd Pracy. PUP posiada bazę danych osób, za pośrednictwem których 
pracownicy ośrodka mogą się kontaktować celem ściągania należności. Chodzi 
o aktualizowanie adresu zamieszkania i sytuacji osób w których te osoby się znajdują. 
 Radny A. Milczarek pytał czy Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej korzysta z bazy 
danych Powiatowego Urzędu Pracy. 
 Pani dyrektor poinformowała, że od miesiąca lipca pracownicy ośrodka będą 
korzystać z programu „Sepii” i będzie bezpośredni dostęp dwadzieścia cztery godziny na 
dobę i  pracownicy nie będą musieli oczekiwać na odpowiedź z Powiatowego Urzędu Pracy 
celem uzyskania danych osobowych. 
  

Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białogardzie w roku, 
głosując: za - 5 (jednogłośnie). 
 
c) miejskiego programu pomocy społecznej na rok 2012 
 Projekt uchwały przedstawiła i omówiła A. Narkun p.o. Dyrektora Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej. 

 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejskiego 

programu pomocy społecznej na rok 2012, głosując: za - 5 (jednogłośnie). 
 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród dla  
    nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych przez Miasto Białogard ze środków  
    specjalnego funduszu na nagrody dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno- 
      -wychowawcze, tworzonego w budżecie Miasta 
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 Projekt uchwały przedstawiła i omówiła M. Stachowiak Zastępca Burmistrza 
Białogardu. 
  
 Radny J. Harłacz wyraził stanowisko, że dotychczas 80 % kwotą na nagrody 
dysponował dyrektor szkoły i wiedział, któremu nauczycielowi ją przyznać. Teraz 
pomniejszamy tą możliwość właściwej oceny dyrektora przy przyznawaniu nagród dla 
nauczycieli i pozostawiamy 40% do dyspozycji Burmistrzowi.  
 Zdaniem radnego burmistrz nie do końca doskonale wie, który nauczyciel zasługuje 
na nagrodę i w jakiej wysokości. To są środki, którymi dysponują dyrektorzy w ramach 
swojego stanowiska.  
 Radny wyraził swoje stanowisko, że jest temu przeciwny. 
 Burmistrz Białogardu wyjaśnił, że to dyrektorzy szkół typują nauczycieli do przyznania 
nagród zarówno przez Ministra, jak i Burmistrza. Propozycje nagród opiniowane są przez 
Radę Pedagogiczną, związki zawodowe i to co zaproponują dyrektorzy jest przez Burmistrza 
akceptowane.  
 Burmistrz wyjaśnił, że chodzi o to, aby proponowany do nagrody nauczyciel, 
wytypowany przez dyrektora, zaopiniowany pozytywnie przez Grono Pedagogiczne otrzymał 
wyższą nagrodę od Burmistrza a niższą kwotowo od dyrektora.  
 J. Harłacz pytał czy burmistrz będzie konsultował przyznawanie nagród z Radą. 
  Burmistrz wyjaśnił, że jest to kompetencja burmistrza. Przyznawanie nagród  
traktowane jest jako wyróżnienie od samorządu i wtedy dyrektor szkoły wie, że musi dokonać 
wyboru najlepszych z najlepszych, bo to będzie nagroda rzędu 1.500 złotych czy 2.000 
złotych a od dyrektora przyznawana nagroda będzie rzędu 1.000 złotych. 
 Radny J. Harłacz wyraził stanowisko, że nie do końca wierzy w to, że te nagrody 
zostaną przyznane odpowiednim osobom.  
 Przewodniczący Komisji pytał ilu średnio nauczycieli otrzymuje nagrody. 
 Pani burmistrz wyjaśniła, że jeżeli chodzi o nagrody burmistrza, to nagradzanych jest 
to po dwóch nauczycieli z każdej szkoły, a w przypadku nagród dyrektora jest różnie około 
sześciu, siedmiu nauczycieli placówki. 
 Zdaniem J. Harłacza warto byłoby pamiętać o tych dyrektorach szkół, którzy 
właściwie finansowo prowadzą politykę szkoły. 
  

Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i przedszkoli 
prowadzonych przez Miasto Białogard ze środków specjalnego funduszu na nagrody dla 
nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze, tworzonego w budżecie Miasta, 
głosując: za - 3, przeciw-1, wstrzymało się-1. 
 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich  
     zakładów budżetowych 
 Projekt uchwały przedstawił i omówił Burmistrz Białogardu. 
 Radny A. Milczarek pytał czy w Białogardzkim Zarządzie Nieruchomości zawierane 
są umowy o pracę z osobami, których zatrudnienie finansowane było wcześniej ze środków 
Powiatowego Urzędu Pracy.  
 Burmistrz poinformował, że namawiał Dyrektora Białogardzkiego Zarządu 
Nieruchomości do zatrudnienia tych osób. 
 Zdaniem radnego J. Harłacza nie można dokładając zadań Białogardzkiemu 
Zarządowi Nieruchomości planować zatrudniania osób i z góry należy planować budżet 
jednostki.  
 Planując budżet jednostki na początku roku, można planować zatrudnienie osób na 
cały rok, a w takiej sytuacji nikt nie zaplanuje zatrudnienia większej liczby osób, ponieważ nie 
ma na ten cel środków finansowych. 
 Burmistrz poinformował, że będzie proponował rozwiązania organizacyjne zakładu 
a dyrektor BZN ustali koszty funkcjonowania zakładu.  
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 Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
zmieniająca uchwałę w sprawie stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich zakładów 
budżetowych, głosując:  za - 5 (jednogłośnie). 
 
f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2012 
 Projekt uchwały przedstawił i omówił Burmistrz Białogardu. 
 Radny J. Harłacz odniósł się do sprawy poręczenia Szpitalowi Powiatowemu 
w Białogardzie kredytu w kwocie 3.500.000 złotych i powiedział, że zadania szpitala nie są 
zadaniami Miasta.  

Zdaniem radnego poręczenie to tylko nazwa bo potem będzie spłata tego 
kredytu. W tym roku musi zostać dokonany bilans finansowy tego szpitala i do końca roku, 
jeśli ten bilans nie będzie wyrównany czeka nas reforma tego szpitala a za nieudolność 
Powiatu odpowie Miasto.  

Radny J. Harłacz powiedział, że szpital się nie bilansuje i  miesięcznie ma straty 
ponad 200.000 złotych.  

Zdaniem radnego na dzień dzisiejszy należałoby zwolnić 40 osób, bo to jeśli tego nie 
zrobimy to szpital będzie postawiony w stan upadłości a pracę straci 450 osób. Wybór należy 
do radnych i co jest lepsze utrata 40 miejsc pracy czy 450 osób za rok czasu i nikt nam nie 
pomoże.  

Ponadto radny powiedział, że w kraju prowadzona jest polityka likwidacji części 
szpitali powiatowych.  

Ponadto zgodnie z ustawą z 2011 roku jeśli szpital nie zbilansuje się do końca roku to 
albo stratę pokryje Powiat Białogardzki albo trzeba postawić szpital w stan upadłości. Jest 
jeszcze jedna możliwość, można  wykupić udziały i stworzyć spółkę. 

Zdaniem radnego bez redukcji zatrudnienia i bez przeprowadzenia reformy 
przeznaczanie środków finansowych szpitalowi niczego nie zmieni i nie poprawi szpitala. 

Radny powiedział, że najlepszym rozwiązaniem jest wykonanie się pewnego 
programu naprawczego. Najlepszym programem naprawczym to zwolnienie 40 osób co 
spowoduje, że ten szpital się zbilansuje, nie będzie przynosił strat z miesiąca na miesiąc nie 
będzie generował długu. Dług na rachunkach bieżących wynosi 4.600.000 zł. 

Z korzyścią dla mieszkańców jest aby szpital zweryfikował własną politykę 
zatrudnienia. Nie może być tak, żeby szpital zatrudniał 460 osób i 80% tego składnika 
finansowego pochłaniają płace i pochodne.  

 Radny K. Skoczyk poprosił o wyjaśnienie dotyczące poręczenia kwoty 3.500.000 
złotych. Radny pytała, czy słusznym będzie aby Miasto udzieliło pomocy szpitalowi. 

Burmistrz Białogardu powiedział, że radny J. Harłacz mówi o sprawach szpitala 
w różnych aspektach, jednakże decyzje w sprawie szpitala będą podejmowane najpierw 
przez Zarząd Powiatu a potem podejmowane będą przez Radę Powiatu. 

Zdaniem burmistrza Miasto co najwyżej może wesprzeć w niektórych działaniach 
Zarząd Powiatu i Powiat Białogardzki ponieważ szpital bezsprzecznie wymaga pewnych 
zmian i też musi mieć dostęp do pewnych funduszy i o te fundusze Powiat zabiega.  

Burmistrz powiedział, że jest możliwość i nawet trzeba ograniczyć koszty 
funkcjonowania szpitala ale trzeba także zadbać o nowe dochody dla szpitala.  

Chodzi o akceptację udzielenia poręczenia kredytu bo jest to najwygodniejsza forma 
pomocy. Szpital traci płynność finansową i zdaniem burmistrza lepiej udzielić poręczenia na 
kwotę 2.500.000 złotych celem utrzymania płynności finansowej ażeby w przyszłości mówić 
o pewnym programie przekształcenia w formie spółki, czy innych formach organizacyjnych. 
Wszystko jest do rozpatrzenia.  

Zdaniem burmistrza nie można doprowadzić do sytuacji, że lekarze, pielęgniarki czy 
inni pracownicy szpitala nie otrzymają wynagrodzenia. Kwoty wymagalne dla szpitala są na 
poziomie 3.500.000 złotych.  

 Burmistrz poinformował, że jeżeli będą zapadały decyzje w Starostwie Powiatowym 
i radni się do tego przychylą, to bezsprzecznie musi być wzięte pod uwagę to ile ludzi ma 
pracować w szpitalu, jakie usługi będą prowadzone w szpitalu. 

Zdaniem Burmistrza jeśli jest zgoda na pomoc szpitalowi to należy pomagać.  
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 Radny J. Harłacz powiedział, że należy zaprosić Wicestarostę Białogardzkiego, 
odpowiedzialnego za reformę Szpitala Powiatowego, na sesję celem przedstawienia 
programu naprawczego szpitala.  
 Burmistrz poinformował, że to jest nie jest sprawa tylko Wicestarosty ale całego 
Zarządu i Rady Powiatu. 
  Radny J. Harłacz powiedział, że nie chodzi o to że ktoś nie chce dać, tylko o to żeby 
wiedzieć o tym że te pieniądze nie będą zmarnowane i sytuacja szpitala poprawi się.  
 Burmistrz poinformował, że udzielenie poręczenia jest najdogodniejsza forma 
udzielenia przez Miasto pomocy szpitalowi. 

Zdaniem Burmistrza jeżeli chcemy pomóc to pomagajmy na zdrowych zasadach 
natomiast nie dyskredytujmy szpitala. 
 Burmistrz powiedział, że zdaniem niektórych polityków szpital w Białogardzie jest nie 
potrzebny, ze względu na to że w pobliżu są szpitale w Kołobrzegu i w Koszalinie, które  
swobodnie przejmą funkcję Szpitala Powiatowego w Białogardzie.   
 Zdaniem Burmistrza trudno zbilansować szpital przy rozbudowanej rehabilitacji i przy 
ograniczeniu, z uwagi na silną konkurencję świadczenia pewnych usług.  
 Jeżeli radni są zgodni na to że należy szpitalowi pomóc to należy się zastanowić 
w jaki sposób można udzielić tej pomocy.  
  Radny A. Milczarek wyraził stanowisko, że zgadza się na udzielenie przez Miasto 
poręczenia ale nie ma programu co zostanie zrobione. Radny pytał co zostanie zrobione po 
poręczeniu przez Miasto kredytu.  

Przewodniczący Komisji pytał w jaki sposób Starosta Białogardzki chce przekonać 
Radę Miejską w Białogardzie. 

Zdaniem radnego J. Harłacza szpital nie wykonuje części zadań dotyczących 
udzielania pomocy ratunkowej a wszystkie wyjazdy karetek pogotowia kończą się na szpitalu 
w Koszalinie. Firma zewnętrzna wygrała przetarg na karetki pogotowia i zarabia na tym 
Koszalin. 

Burmistrz poinformował, że w sprawie ratownictwa medycznego przyjęta jest 
określona strategia wojewódzka. Pacjenci są wożeni do Koszalina, ponieważ taki jest podział 
rynku medycznego. Są pewne przypadki, które mogą trafić do Białogardu i są osoby 
przywożone. Natomiast przy innych powikłaniach i rozpoznaniach chorego nie wolno  
przywieść do Białogardu i wtedy karetki odsyłane są z powrotem. Straty nie ma, ponieważ 
środki finansowe przeznaczane są na ratownictwo medyczne. 

W odniesieniu do planów szpitala istnieją dwie możliwości, albo zostaje tak jak jest 
samodzielny publicznych ZOZ a druga możliwość zgodnie z przepisami ustawy z 2011 roku 
o lecznictwie to jest przekształcenie w spółkę.   

W jaki sposób spółka ma być zorganizowana to pytanie do Zarządu Powiatu i do 
Rady Powiatu.  Istnieje jeszcze trzecia możliwość jaką jest brak szpitala w Białogardzie. 

Zdaniem Burmistrza należałoby jak najszybciej przekształcić szpital w spółkę, 
ponieważ szpital zarządza dużym majątkiem, rzędu 150.000.000 złotych.    

 Można by było zaangażować kapitał zewnętrzny i pozwolić zewnętrznym inwestorom 
na inwestowanie w Białogardzie, bo samorządy nie są w stanie utrzymać szpitala i który 
notorycznie ma być niedofinansowywany z różnych powodów. 

Zdaniem J. Harłacza jeśli w tej chwili, przy finansowaniu z budżetu Miasta tej 
jednostki nie dokonamy w sposób radykalny programu naprawczego, nie należy czekać do 
ostatniego dnia, kiedy z ustawy będzie wynikało że szpital podlega likwidacji lub 
restrukturyzacji bo będą zdwojone problemy do prywatyzacji. 

Radny powiedział, że jest mu żal iż do dnia dzisiejszego, po półtorarocznej kadencji 
Starostwo Powiatowe nie wypracowało stanowiska odnośnie przeprowadzenia właściwej 
reformy szpitala. 

Burmistrz Białogardu poinformował, że kilka koncepcji zostało opracowanych, tylko 
jest problem z wdrożeniem programu.  

 
 

 6



Ponadto w okolicy nie ma podmiotu, który mogłyby poręczyć i pomóc szpitalowi. 
Żaden inny samorząd oprócz Białogardu nie jest zainteresowany. Jeżeli jeszcze za kilka 
miesięcy radni będą debatować o szpitalu i Miasto nie pomoże szpitalowi, to problem sam 
się rozwiąże i dojdzie do upadłości szpitala. 

Komisja rozpatrzyła  i negatywnie zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały  
budżetowej na rok 2012, głosując: za -1, przeciw-1, wstrzymało się-3. 

Reasumpcja głosowania: 
Komisja rozpatrzyła  i negatywnie zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały  

budżetowej na rok 2012, głosując: za -1, przeciw-2, wstrzymało się-2. 
 
g) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Białogard na lata 2012-2019 
      Projekt przedstawiła i omówiła M. Stachowiak Zastępca Burmistrza Białogardu. 
 Dyskusja: 
 Radny J. Harłacz pytał o kwotę 530.000 złotych dla spółki „Invest-Park”. 
 R. Madejski dyrektor Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno-Gospodarczych powiedział, 
że wsparcie ze Strony Miasta miało nastąpić kwotą 1.500.000 złotych. Nie mówimy 
o dodatkowych pieniądzach, tylko pojawiły się pewne elementy techniczne. W pierwszym 
etapie Miasto miało bezpośrednio wesprzeć spółkę kwotą ok. 700.000 złotych brakujących  
do tych 1.500.000 złotych.  

Propozycja jest taka, aby Miasto przekazało 1.500.000 złotych w dwóch transzach. 
Miasto nie przekazuje dodatkowych pieniędzy dla spółki, ponadto to co zostało przez Radę 
przyjęte. Wystąpił element techniczny związany z podatkami, wydatkami bieżącymi 
i inwestycyjnymi Miasta.  
 Pani Burmistrz sprostowała, że kwota 671.000 złotych to był jako wkład niepieniężny 
i pozostaje kwota 530.000 złotych, jeżeli uchwała przez radnych zostanie podjęta, co 
w sumie stanowi kwotę 1.201.000 złotych. 
 Radny J. Harłacz powiedział, że powstanie tej spółki to zły pomysł Miasta.  
  

Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian 
w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Białogard na lata 2012-2019, głosując: za-2, 
przeciw-1, wstrzymało się-2. 
 
 
Ad 4. Sprawy różne. 
 Radny A. Milczrek pytał czy są wnioski o dofinansowanie zakupu w bieżącym roku 
samochodu dla policji.  
 Burmistrz poinformował, że złożony został wniosek o dofinansowanie zakupu 
w kwocie 35.000 złotych.   
 Ponadto radny pytał o  monitoring i czy brane jest pod uwagę zwiększenie 
zatrudnienia do obsługi monitoringu.  
 Burmistrz poinformował, że w tej chwili organizowane są przetargi na zakup kamer 
przy ulicach: Zamoyskiego 14, Polnej 7, Malinowskiego 2. Ponadto kamera z ulicy 1 Maja 
zostanie przeniesiona na ulice Dworcową. 
 Planowane jest zwiększenie zatrudnienie dwóch osób do pracy przy obsłudze 
monitoringu. 
 Radny A. Milczarek pytał o umieszczenie planu Miasta na tablicy przy dworcu PKP. 
 Burmistrz poinformował, że zgłosiła się firma, która za umieszczenie reklamy wykona 
plan Miasta. Jeżeli umowa nie zostanie zrealizowana, to plan zostanie wykonany przez 
Miasto.   
  Radny J. Harłacz pytał jak została rozwiązana sprawa zatrudnienia czterech pań 
zwolnionych ze Szkoły Podstawowej Nr 3. 
 Burmistrz poinformował, że jedna z pań będzie zatrudniona w Warsztacie Terapii 
Zajęciowej, natomiast dla pozostałych pań Miasto szuka rozwiązania. 
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Ad 5. Zamknięcie posiedzenia. 
  Po wyczerpaniu dyskusji o godzinie 13.00 M. Danowski Przewodniczący Komisji  
zakończył posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 
Białogardu. 
 
 
protokołowała: Joanna Kamińska 

             Przewodniczący Komisji  
                  
                 Maciej Danowski 
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